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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 

Woensdag 25 oktober 2023 

 

Locatie: Verenigingslokaal PV de Eendracht, Concordialaan 208, 4871 ZD  Etten-Leur 

Aanvang: 20.00 uur  

 

 

  
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en leest zijn openingswoord voor. Dit is beschikbaar voor de 
aanwezigen. 

 

1.1 Openingswoord 

Sportvrienden namens het bestuur van de afdeling Brabant 2000 heet ik u allen van harte welkom 
op deze algemene ledenvergadering. 

Een speciaal woord van welkom aan de Gouden Spelddragers van de afdeling Brabant 2000.  

 
Alvorens de vergadering te openen is het een goede gewoonte een ogenblik stil te staan bij de ons 

ontvallen leden in de afgelopen periode. Ik vraag u dan ook een ogenblik stilte in acht te willen 

nemen voor de ons ontvallen leden. 

 

1. Terugblik seizoen 2023 

Terugkijkend op het vliegseizoen 2023 kunnen we stellen dat het wederom een moeizaam 

seizoen is geweest. Veelal was dit te wijten aan de soms sterk wisselende 
weersverwachtingen/voorspellingen voorafgaand aan de inmanddagen en 

weersomstandigheden op de losplaatsen waardoor besluiten, soms op het laatste moment, 

moesten worden bijgesteld. Hierdoor werden vele verenigingsfunctionarissen maar ook onze 
chauffeurs en loods medewerkers en zeker ook de vervoers- en lossingscommissie sterk 

overbelast. 

Ook het verloop van de oorspronkelijk geplande vlucht vanuit Chateauroux met een latere 

lossing daarvan op 11 juni in Quiévrain was ronduit slecht te noemen. Na het instellen van een 
gezamenlijk onderzoek met het bestuur van de afdeling Zeeland moesten we uiteindelijk 

vaststellen dat hittestress daarbij een grote rol heeft gespeeld. Insinuaties zoals vervuild en 

besmet drinkwater in onze auto konden al snel naar het rijk der fabelen worden verwezen daar 
door deskundigen na proefneming kon worden vastgesteld dat daar geen sprake van was. 

Het seizoen met de jonge duiven had wederom voor velen onder ons een onbevredigend 

verloop hetgeen te wijten was aan onder meer een ontsnapping op de losplaats, een 
noodzakelijke verzetting van een vlucht naar de zondag en het door de NPO opgelegde 

hitteprotocol. Natuurlijk is dit laatste hoogst noodzakelijk om onze jonge garde te behoeden 

voor grote verliezen en het behouden van het zelfredzaam zijn van de duivensport. Immers bij 

vele andere diertransporten worden nationaal en internationaal ingrijpende maatregelen 
getroffen. Ook onze duivensport ligt onder een vergrootglas bij de politieke partijen, NVWA 

en dierenbeschermingsinstanties.  

 
 

Daarom is het ons inziens verwerpelijk als enkele individuele leden hun ongenoegen hierover 

spuien op social media. Immers iedereen die daarin geïnteresseerd is kan daar gepast of 

meestal ongepast gebruik van maken. Natuurlijk is het een utopie te denken dat we het een 
ieder naar zijn of haar zin kunnen maken maar genomen besluiten of ervaren onvrede kan en 
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mogen besproken worden op ledenvergaderingen.  

Ook de geuite versie in een aantal voorstellen dat er weinig of geen vertrouwen meer zou zijn 

in het afdelingsbestuur roept vragen op. Immers het bestuur maar vooral de 
vervoerscommissie is het gehele seizoen overmatig belast geweest met het regelen en in 

gereedheid brengen van transporten. En vooral het vooraf regelen van die transporten heeft 

vele hoofdbrekens gekost. Immers we hebben geen onuitputtelijke voorraad van beschikbare 
chauffeurs. Enkelen van hen nemen nog deel aan het arbeidsproces en zullen daarom de 

geldende bepalingen van rust en werktijden in acht moeten nemen. Ook zijn er tijdens 

topdrukte in ons vervoerscentrum met regelmaat chauffeurs op vakantie.  
Desondanks is het ons bestuurslid en vervoerscoördinator Rinus Norbart dit jaar wederom 

gelukt om alle geplande transporten, al dan niet in samenwerking met andere afdelingen, 

gestalte te geven. Een applaus voor hem en zijn team zou zeker op zijn plaats zijn en worden 

gewaardeerd. 
De door Brabant 2000 gebruikte vervoersmiddelen voor postduiven voldoen aan alle eisen 

zoals gesteld door de NPO op voordracht van de WOWD. Deze eisen zullen nadrukkelijk 

worden gevolgd en worden uitgevoerd zodra deze door de ledenraad van de NPO zijn 
geaccordeerd. 

Al met al hebben ongezouten en veelal ongefundeerde en vergelijkbare kritieken en er toe 

geleid dat het bestuur van de afdeling Zeeland op 20 september j.l. in zijn geheel is afgetreden. 

Deze kritieken hebben ook ons bestuur niet onberoerd gelaten door het per 1 oktober aftreden 
van onze 1e penningmeester. Wij hebben hierover een mededeling gedaan op de website en de 

agenda voor deze vergadering is uitgebreid met een extra agendapunt. Dit omdat het huidige 

bestuur, mede door voortdurende en niet aflatende kritieken, en het niet hebben van 
vertrouwen zoals weergegeven in de voorstellen zoals ze vanavond ter tafel liggen, besloten 

heeft haar functies in zijn geheel ter beschikking te zullen stellen.  In  een land waarin het 

steeds moeilijker wordt om ervaren en kundige mensen te vinden die bereid zijn hun vrije tijd 
voor soms vele avonden per week op te offeren wordt e.e.a. als zeer zorgelijk ervaren. 

 

ZLU 

Na een periode van ongeveer 25 jaar heeft de overlaad en controleploeg onder de bezielende 
leiding van Wim Donks aan het bestuur van de ZLU en Brabant 2000 te kennen gegeven te 

gaan stoppen met hun activiteiten. Deze werkzaamheden vonden direct na het inkorven van de 

duiven voor de ZLU concoursen grotendeels plaats in de loods van Brabant 2000. 
Daarnaast heeft het bestuur van Brabant 2000 aan het bestuur van de ZLU aangegeven met 

ingang van 2024 te gaan stoppen met het ophalen van de duiven voor de ZLU concoursen in 

geheel Nederland. 

Dit omdat het al in enkele gevallen door milieu regelgevingen onmogelijk is geworden 
bepaalde centra in binnensteden aan te kunnen doen. Ook is het de verwachting dat in enkele 

jaren deze regelgevingen ook voor het transport voor de Brabant 2000 concoursen een 

probleem zal gaan opleveren. 
Bestuur ZLU gaf aan het jammer te vinden maar had wel begrip voor de situatie en zal zich  

gaan inspannen voor het zoeken naar een andere locatie en transporteur. 

In goed en kameraadschappelijk overleg met bestuur ZLU is daarom in kleine kring op 21 
oktober  een einde gekomen aan de goede en fijne samenwerking met bestuur ZLU.  

 

Evenals vorig jaar hebben er ook dit jaar weer controles plaats gevonden op de gevolgde 

werkwijze en ingekorfde duiven. Hierbij werd alles voor en na het concours in orde bevonden 
hetgeen aan de betreffende verenigingen is medegedeeld. Ook in het seizoen 2024 zullen er  

steekproefsgewijs controles worden uitgevoerd in ons vervoerscentrum. 
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3 Compuclub 

Ook het afgelopen seizoen is de samenwerking met Compuclub wederom goed verlopen. De 

uitslagen waren altijd op tijd klaar en beschikbaar 
Hiervoor een  woord van dank aan de heer van Leeuwen van Compuclub en niet in de laatste 

plaats aan onze concoursleidster mevr. Ineke Godschalk.  

 

4 Vliegprogramma 2024 

Op de komende ALV NPO op 25 november  zal het nationaal vliegschema voor het jaar 2024 

aan de orde komen. 
Een programma wat werd opgesteld en werd voorgelegd aan bestuur NPO door de werkgroep 

vliegschema en zoals later bleek ook een voorstel toekomstige vlieggebieden en afdelingen. 

Het aanvankelijke vliegschema werd door de werkgroep opnieuw inhoudelijk bezien en in een 

tweede versie aan bestuur NPO voorgelegd en aan ons aangeboden. 
 

Een programma wat ten opzichte van 2023 werd uitgebreid met een tweede ochtendlossing op 

de marathonvluchten. Een fenomeen wat door de marathonspelers uit ons werkgebied niet 
wordt ondersteund hetgeen duidelijk werd na stemming hierover in de ledenraad enkele jaren 

geleden. Ook nu nog bestaat de indruk dat hier geen behoefte aan is daar de ZLU concoursen 

hier ruimschoots in voorzien. Voorts wordt voorgesteld om de daarvoor in aanmerking 

komende midfondvluchten en dagfondvluchten op 1 avond op te halen en te vervoeren. 
Een voorstel wat enkele jaren geleden ook al door onze afdeling werd uitgevoerd. Dit om de 

werkers in de verenigingen en vervoerscentra te ontlasten. Een en ander veroorzaakt op de 

betreffende inkorfavonden en vervoersdagen een nog grotere druk op de vrijwilligers maar 
daar tegenover staat dat er een avond minder beslag op hen wordt gelegd. 

Verder staat er een door bestuur NPO georganiseerde Olympiade in januari 2024 voor de deur. 

Een evenement wat een ieders aandacht verdient en waar ook een aantal leden van onze 
afdeling op passende wijze zullen worden gehuldigd. 

 

5 Samenwerking  

Nagenoeg het gehele vliegprogramma van Brabant 2000 voor 2023 werd afgestemd en 
overgenomen door de afdeling Zeeland ten gevolge waarvan de kosten wederzijds konden 

worden beperkt. We wachten momenteel af wat het nieuwe bestuur van de afdeling Zeeland 

voor ogen heeft m.b.t. samenwerking. Overigens blijft v.w.b. het vervoer van de duiven op de 
marathonvluchten het overleg met de andere zuidelijke afdelingen en veelal met de afdeling 

Zuid Holland voor 2024 in tact. 

 

6 Manifestatie  

Op zondagmiddag 29 oktober a.s. worden alle kampioenen en eerste prijswinnaars op 

passende wijze gehuldigd in het verenigingslokaal van de Eendracht in Etten Leur. Gelet op 

de sterk gestegen kosten heeft het bestuur moeten besluiten geen gebruik meer te gaan maken 
van de diensten van Het Pleintje in St Willebrord. Dit ondanks de voortreffelijke kwaliteit en 

zorg van de beheerder daarvan. Om dezelfde redenen zullen ook de kampioensprijzen aan de 

sterk gestegen kosten worden aangepast. Ondanks deze noodzakelijke aanpassingen zal het 
bestuur toch trachten de kampioenen en 1e prijswinnaars op passende wijze te huldigen. Deze 

keer voor het eerst op een middag hetgeen gelet op de veelal hoge leeftijd van onze leden een 

verwelkoming is of zal zijn. Na deze middag zal het e.e.a. mogelijk worden geëvalueerd om te 

bezien of de manifestatie in de toekomst in deze vorm georganiseerd moet blijven worden.   
 

Vanaf deze plaats wil ik mede namens het gehele aftredende bestuur alle kampioenen en 1e 

prijswinnaars van harte feliciteren met het door hen behaalde resultaat in 2023.  
 

Als laatste wil ik mijn medebestuursleden, loodsmedewerkers en  commissieleden en niet te 
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vergeten de chauffeurs en bijrijders heel  hartelijk bedanken voor hun inzet tijdens het 

afgelopen seizoen en spreek  de hoop en verwachting uit dat er nog heel lang een beroep op 

hen gedaan kan en mag worden. Ik vraag u dan ook een hartelijk applaus voor de inzet van  
deze mensen. 

 

Het aftredende bestuur wenst de nieuwe bestuursleden, zoals deze mogelijk deze avond 
kunnen worden benoemd, veel succes toe in de komende jaren. Hopelijk kunnen zij een 

bijdrage leveren om de duivensport voor de komende jaren in te bedden in een sportieve en 

prettige omgeving voor een ieder. 
 

Ik dank U voor uw aandacht en wens u een constructieve vergadering toe. 
 
 

2. Appél verenigingen 
Aanwezig 88 % van de leden aanwezig = 962 leden 
De volgende verenigingen zijn niet aanwezig; 
1919 PV De Snelpost – Etten Leur (opgeheven) 
1955 PV De Luchtklievers – Roosendaal  niet afgemeld 
1984 PV Vlug en Eerlijk – Hoogerheide   afgemeld 
2021 PV Tilburg – Tilburg           niet afgemeld 
2025 PV De Postduif - Waalwijk           afgemeld 

 
 

3. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 1 maart 2023 
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen vastgesteld. 

 

4. Bestuur Brabant 2000 

Voor het nieuw te vormen bestuur hebben zich geen kandidaten aangemeld. 

De voorzitter leest de notitie “VERTROUWEN” voor. 

 

VERTROUWEN 
Vertrouwen is de belangrijkste bouwsteen van een gezonde relatie. 
Zonder vertrouwen is er geen fatsoenlijke fundering in een relatie waarmee je een goede 
verstandhouding kan opbouwen en in stand houden. 
Om dit te verwezenlijken zal er een goede band tussen besturen en hun leden dienen te 
bestaan. 
Een goede band zorgt niet alleen voor een positieve werksfeer maar helpt ook bij de groei en 
instandhouding van de organisatie. 
Transparantie is hierin belangrijk. Toch kan je hierin als leidinggevend orgaan niet altijd alles 
delen met werknemers en of leden. 
De basis hiervoor is eerlijkheid. Wanneer mensen het idee hebben dat die eerlijkheid 
ontbreekt ontstaat er wantrouwen of te wel geen vertrouwen. 
Zonder vertrouwen kunnen leidinggevenden en of besturen geen zaken doen; zonder 
vertrouwen houdt een relatie geen stand. 
Vertrouwen is ook begrip voor elkaars standpunt, situatie en of omstandigheden hebben. 
Omdat bij monde en geschrift van alle bij rayon 4 aangesloten verenigingen, de Oosterhoutse 
Bond van Postduivenliefhebbers en PV De Reisduif Bergen op Zoom de intensie bestaat dat 
de sportbeleving bij de leden en bestuur Brabant 2000 en haar commissies totaal anders 
wordt ervaren, er geen begrip over en weer is, en daardoor, huns inziens, empathie vanuit de 
afdeling naar haar leden ontbreekt, besluitvorming niet naar tevredenheid verloopt en de 
communicatie zeer slecht te noemen is, het vertrouwen in bestuur Brabant 2000 en haar 
commissies daardoor flink zou zijn geschaad en een aantal leden het vertrouwen volledig 
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kwijt is heeft het voltallige bestuur het besluit genomen om vandaag haar functies ter 
beschikking te stellen.  
Het bestuur betreurt de gang van zaken maar kan om voornoemde redenen niet anders doen 
dan zich terug te trekken.  
Veel zo niet heel veel werk is er de afgelopen jaren door haar bestuursleden verzet om de 
organisatie draaiend te houden. Te denken hierbij valt aan het plotselinge vertrek destijds van 
de secretaris en het overlijden van onze penningmeester gedurende een vliegseizoen.  
Met name onze secretaris heeft het afgelopen seizoen heel veel werk moeten verzetten om 
tijdig de benodigde vergunningen te verkrijgen om onze duiven te kunnen lossen.  
Ook de inmiddels afgetreden penningmeester moest de klus maar zien te klaren om midden 
in seizoen 2022 de hele geldstroom in gang te zetten draaiend te houden. Veel heel veel 
papierwerk en overleg is  daarvoor nodig geweest en dat e.e.a. een groot beslag legde op 
hem en de rest van het bestuur mag duidelijk zijn. 
Daarnaast  is er, veelal door de sterk wisselende weersomstandigheden veroorzaakt, een 
grote inspanning geleverd door ons vervoersteam. Vaak moest er een beroep worden gedaan 
op chauffeurs en loods medewerkers om niet op de geplande inkorfavond maar op een ander 
tijdstip zich in te zetten om uw duiven te vervoeren. En het is niet alleen de omvang van de 
werkzaamheden maar ook de complexiteit daarvan. Als er iemand onder ons is die denkt dat 
de chauffeur gewoon in de vrachtauto met duiven naar Belgie en of Frankrijk kan vertrekken 
komt bedrogen uit. Talloze formaliteiten en formulieren moeten wekelijks worden vervuld en 
ingevuld om dergelijke transporten met dieren vandaag de dag nog mogelijk te maken. 
Ja en natuurlijk zullen er achteraf gezien, middels genomen besluiten die soms heet van de 
naald genomen moeten worden, wel eens inschattingsfoutjes en of onbegrip veroorzaakt 
hebben. Al dan niet door communicatie die op een dergelijk moment niet wenselijk, 
uitvoerbaar  of toepasbaar was. 
Dat daarbij in een aantal gevallen onze chauffeurs bij het laden van de duiven bij de 
verenigingen daarover worden aangesproken is inmiddels een bekend fenomeen en in onze 
ogen niet wenselijk daar zij hiervoor niet aansprakelijk zijn. Ook hierdoor ontstaat er in 
sommige gevallen onvrede bij hen en vragen zich af hoe lang zij zich nog willen inzetten voor 
onze organisatie. 
Immers de vuile was buiten hangen als er soms een concours niet goed of slecht verlopen 
was, daar smult heel dieren minnend Nederland van en is koren op de molen van 
dierenrechtenorganisaties. Intern konden op vergaderingen en op vraagstellingen van 
verenigingsfunctionarissen altijd vragen hierover worden gesteld en werden voor zover e.e.a. 
mogelijk was beantwoord. 
Ook worden in de organisatie van NPO Nederland beslissingen genomen op landelijk niveau. 
Daarmee wordt ten allen tijde het democratische rechtsprincipe gehanteerd voor zover 
uitvoerbaar door de afdelingen. 
Dat dergelijke beslissingen en of genomen besluiten niet altijd in goede aarde vallen bij 
sommige of meerdere leden van onze organisatie dat is een bekend fenomeen maar geen 
enkele instantie van hoog tot laag kan het een ieder naar haar of zijn zin maken. Dat hierin de 
rol van social media de laatste jaren een grote rol is gaan spelen is in een aantal gevallen 
betreurenswaardig en verwerpelijk. De veel daarin gebruikte taal en soms onbeschofte 
bewoordingen zijn daar debet aan. 
Het laatste is er de oorzaak van geweest dat onze penningmeester in de persoon van Gerard 
de Rooij met onmiddellijke ingang  zijn werkzaamheden reeds heeft beëindigd en bij het 
bestuur van Brabant 2000 de emmer deed overlopen.  
Daarom zal, in afwachting van een nieuw te vormen bestuur, het huidige bestuur, in een 
demissionaire status, vandaag haar functies ter beschikking stellen. De benodigde 
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werkzaamheden zullen we voor zover nog mogelijk afronden, en per 1 december definitief  in 
zijn geheel aftreden. Daarna zal geen van de huidige bestuursleden, vanaf die datum, meer 
inzetbaar zijn voor het verrichten van een bestuursfunctie binnen Brabant 2000 
Daarom zullen wij ook de manifestatie zoals a.s. zondag gepland nog in zijn geheel in stijl 
afwerken. 
Nieuw te maken beleid zoals bijvoorbeeld het samenstellen van vliegprogramma’s, hoogte 
van vrachtgelden, het gezamenlijk vervoeren van de duiven tussen afdelingen onderling, 
omgang met hitteprotocols, inzet van vervoersmodules etc, dienen daarom te worden 
voorgelegd aan een toekomstig nieuw te vormen bestuur. 
Om de Brabant 2000 organisatie toch te behoeden voor een op slot situatie wil ik u, met 
uw instemming, voorstellen om uiterlijk op 22 november 2023 een buitengewone 
ledenvergadering te houden waarbij het eventueel nieuw te benoemen bestuur kan 
worden geïnstalleerd.  
U en uw organisatie nog veel succes toewensend voor de toekomst 
 
Wim Jongh 
Aftredend voorzitter Brabant 2000.  

 

 

5. Sluiting 

De overige agendapunten worden niet behandeld. 

De voorzitter sluit om 20.40 uur de vergadering. 


